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Abstract (en)
[origin: US4843669A] The invention relates to the wet processing in particular of knitted tubular material in the broad tubular state which in a first
processing section is led through a fluid bath then inflated to form a balloon section and afterwards led in the broad tubular state through the gap
between a pair of squeezer rollers. Within the fluid bath the incoming material in hank form is subjected to twist sensing and if any twist is detected
the incoming tubular material is rotated in the region before the first processing section to undo the twist. The completely and stably relaxed and
untwisted tubular material leaves this first processing section in a stable broad tubular state and can then be passed in an optimum manner through
the succeeding principal processing sections.

Abstract (de)
Die Erfindung befaßt sich mit dem Naßbehandeln insbesondere von gestrickter Schlauchware (1) in schlauchbreitem Zustand, die in einem ersten
Behandlungsabteil (3) durch ein Flottenbad hindurchgeführt, dann zu einem Ballonabschnitt aufgebläht und danach schlauchbreit durch einen
Quetschspalt (4) hindurchgeleitet wird. Die zulaufende Schlauchware wird innerhalb des Flottenbades in Strangform auf ihren Drall abgetastet,
wobei bei Ermittlung eines Dralles die zulaufende Schlauchware im Bereich vor dem ersten Behandlungsteil im Sinne eines Drallauflösens
gedreht wird. Die vollkommen und stabil entspannte und aufgedrallte Schlauchware verläßt in schlauchbreitem, stabilen Zustand dieses ersten
Behandlungsabteil und kann dadurch in optimaler Weise durch die nachfolgend en Hauptbehandlungsabteile hindurchgeführt werden.
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